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Op 20-01-2001 ben ik in het bestuur gekomen. Ik heb toen beloofd mijn best 
te zullen doen en mijn steentje bij te zullen dragen aan het reilen en zeilen van 

onze vereniging. Dat heb ik naar eer en geweten gedaan! 

Na enkele jaren als algemeen bestuurslid, heb ik het secretariaat overgenomen 
van Henny van Zuilen. Dit is een functie waarbij je als spin in het web binnen 

de vereniging werkt. Er zijn veel verschillende taken te vervullen en je 
fungeert als contactpersoon tussen leden en bestuur. Dat paste mij wel! 

Ik heb ons stamboek meerdere jaren mogen vertegenwoordigen bij de 

Federatie en heb veel keuringen helpen organiseren, óók in samenwerking met 
andere vleesveestamboeken. 

De laatste jaren was ik namens het bestuur ook contactpersoon voor het PT. 

Mijn passie is altijd geweest: SAMENWERKEN 

Mét elkaar kun je meer bereiken! 

Ik heb van alle contacten genoten en er ook veel van geleerd. 

Een bestuursfunctie is VRIJWILLIG, maar NIET VRIJBLIJVEND. 

Soms moeten zaken geregeld worden die erg ongelegen komen, maar er wordt 
wel van je verwacht dat je present bent! 

Daarom wil ik ook mijn grote dank uitspreken aan mijn gezinsleden die mij 

hierin ook altijd gesteund hebben, want mijn werk op de boerderij moest 
natuurlijk ook gedaan worden. Het stamboek heeft al die tijd een grote plaats 

in ons dagelijks leven ingenomen. 

Ik dank alle bestuursleden (óók de oud-bestuursleden) voor de samenwerking 

gedurende bijna 21 jaren. En alle leden hartelijk dank voor het in mij gestelde 

vertrouwen! 

Jullie blijven mij voortaan gewoon tegenkomen als lid van ons Stamboek van 

het mooiste ras dat er is! Laten we daar vooral trots op zijn!!!! 

Ik wens beide nieuwe bestuursleden een fijne tijd binnen het bestuur toe. 

Marga van Beukelen. 


